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Kommunedelplan KDP - Akvakultur i Samnanger 2020-24 
Finansiering 
 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart vedteken med 19 mot 2 røyster.  
 

For formannskapet si tilråding Imot formannskapet si tilråding 

Lena Tveit (Bl) Knut Harald Frøland (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Dag Nydal (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Håvard Tvedterås (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Monica Tjønna (Sp)  

Øyvind Røen (Sp)  

Gunn Totland Moss (Krf)  

Arild Røen (H)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  

 
 
 



KS- 011/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Jon Magne Bogevik (Ap) sette fram følgjande framlegg til endring i forhold til rådmannen sitt 
framlegg:  
"Planarbeidet vert finansisert med inntil 250.000 frå disposisjonsfondet".  
 
Jon Magne Bogevik bad om å få inn ein protokolltilførsel om at formannskapet må få utlevert 
statuttane for næringsfondet.  
 
I røystinga vart rådmannen sitt framlegg sett opp mot Jon Magne Bogevik sitt endringsframlegg. 
Rådmannen sitt framlegg fekk seks røyster. Jon Magne Bogevik sitt framlegg fekk tre røyster.  

For rådmannen sitt framlegg For Jon Magne Bogevik sitt framlegg 

Lena Tveit (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Gunn Totland Moss (Krf) 

Shirin Kvernes Khadoor (Ap) Knut Harald Frøland (Bl) 

Øyvind Røen (Sp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

 
 
 
FORM- 004/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
 
 
Dokument som ikkje er vedlagt: 
Planstrategi 2019-22 – vedtak i KS 5 mars 2020. 
 
Kva saka gjeld: Finansiering av KDP for akvakultur i Samnanger. Planarbeidet må lystast ut på anbod 
og gjennomførast av eksterne konsulentar. Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020 
 
Bakgrunn for saka: Eining for samfunnsutvikling har blitt kontakta av både oppdrettarar i kommunen 
med behov for å utvikle sine anlegg, og andre som er interessert i å starte/flytte sine anlegg til 
kommunen. Område til akvakultur vart i noverande kommuneplan sin arealdel  (KPA) vidareført frå 
forgje plan. I planstrategien har KDP for akvakultur høg prioritert (sak til KS den 5. mars). 
 
Vurderingar og konsekvensar:  
Vi ser at det er behov for ein revisjon av det som gjeld akvakultur i KPA, og føreslår at dette vert laga 
som ein eigen kommunedelplan (KDP) for akvakultur.  
Det hastar for fiskeoppdrettarane å få ein ny plan, så dei kan få utvikle sine bedrifter i tråd med 
klimamål og framtidige krav som vert sett til næringa. Vi ser det og som ein fordel å få ein eigen plan 



for akvakultur. Dette både med omsyn på tidsbruken det ofte tek å lage KPA for heile kommunen, og 
behov for å henta inn ekstern kompetanse. Dessutan treng akvakultur-næringa ein god plan i lag med 
kommunen for korleis vi kan legge til rette for matproduksjon sett i samanheng med klima, miljø og 
FN sine berekraftsmål. Planarbeidet må verte lyst ut på anbod hos minst 3 aktuelle firma med 
kompetanse innan tema. Vi har mål om at utvalgt firma kan legge fram planstrategien  for KPD i 
kommunestyret den 30 april.  Plan arbeidet kan stipulerast til om lag 200.000-300.000 og kan verte 
finansiert frå næringsfondet. 
  
 
Eit slikt planarbeid krev ein del analyse- og spesialkompetanse. Planarbeidet må difor verte 
gjennomført gjennom anbod av eksterne konsulentar. Kostanden kan stipulerast til om lag 250.000 
kroner og verte lagt ut på anbod tidlegast februar/mars,  finansiert frå næringsfondet.  
 
 


